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22 August 2017 

 

IOTC CIRCULAR  

2017–076 

 

 

Dear Sir/Madam 

 

ANNOUNCEMENT ON THE COMPOSITION OF THE STEERING GROUP FOR THE FEASIBILITY STUDY FOR 
OPTIONS TO STRENGTHEN THE IOTC VMS. 

 

I wish to thank the CPCs who have responded positively to IOTC Circular 2017/070 on Establishing a Steering 
Group on options to strengthen IOTC VMS measures.  The following CPCs, through their nominees, will be 
represented on the Steering Group: the European Union, Kenya, Seychelles, Somalia and the United Kingdom 
(Overseas Territory). 

The FAO ABNJ Tuna Project, which has pledged support for this study has also indicated that it wishes to be 
represented on the Steering Group. 

Besides the above-mentioned CPCs and the FAO ABNJ Tuna Project, the following two observers, the 
International Seafood Sustainability Foundation (ISSF) and the PEW Charitable Trusts (PEW), which have also 
pledged support for this study, have also requested that they are represented on the Steering Group. 

Together with the IOTC Secretariat, the Steering Group will meet via electronic means to develop a program 
of work, elaborate the terms of reference for the consultant who will be chosen to conduct the study and 
produce the report that is to be presented to the 15th Session of the Compliance Committee, in 2018. 

 
Yours sincerely 

 
Christopher O’Brien 
Executive Secretary  

 

Attachments: 

 None 
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22 août 2017 

 

CIRCULAIRE CTOI  

2017–076 

 

 

Madame/Monsieur 

 

ANNONCE DE LA COMPOSITION DU GROUPE DE PILOTAGE DE L'ETUDE DE FAISABILITE DES OPTIONS POUR 
RENFORCER LE SSN DE LA CTOI. 

 

Je tiens à remercier les CPC qui ont répondu positivement à la Circulaire de la CTOI 2017/070 sur 
l'établissement d'un groupe de pilotage sur les options pour renforcer les mesures SSN de la CTOI. Les CPC 
suivantes, par l'intermédiaire de leurs candidats, seront représentées au sein du groupe de pilotage : l'Union 
européenne, le Kenya, les Seychelles, la Somalie et le Royaume-Uni (Territoire d'outre-mer). 

Le projet thonier ZADJN de la FAO, qui s'est engagé à soutenir cette étude, a également indiqué qu'il 
souhaitait être représenté au sein du groupe de pilotage. 

Outre les CPC susmentionnées et le projet thonier ZADJN de la FAO, les deux observateurs suivants, la 
Fondation internationale pour la durabilité des produits de la mer (ISSF) et le PEW Charitable Trusts (PEW), 
qui ont également promis de soutenir cette étude, ont également demandé à être représentés au sein du 
groupe de pilotage. 

En collaboration avec le Secrétariat de la CTOI, le groupe de pilotage se réunira par voie électronique pour 
élaborer un programme de travail, élaborer les termes de référence pour le consultant qui sera choisi pour 
mener l'étude et produire le rapport qui sera présenté à la 15ème Session du Comité d'application, en 2018. 

 

Cordialement 

 
Christopher O’Brien 
Secrétaire exécutif  

 

Pièces jointes: 

 Aucune 
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